
 

Møte nr   12  2018/19.     Dato:  04.06.19 Sted: Skolen 

Møteleder:  Trond Hansen Referent:  Guri Janne Malm Jansen 

Tilstede:  
Therese Grasdal og Elin Stave Eide 1-3.trinn, Trond Hansen og Christine Wilhelmsen 5-6.trinn, 
Yvonne Schou og Randi M Sandvik 7.trinn, Veronica Pilskog og Rut Liset 8.trinn, Ole Thomas 
Bjelland 9.trinn, Renate Haga 10. trinn, Grethe Hølmo, Guri Janne Malm Jansen VG3 
Fra skolen:  
Signy Munkeby 
Ikke tilstede: 
Ellen Salte 4.trinn, Cathrine Kristiansen VG1 og Odd-Geir Masvik VG2 

 
AGENDA: 

Sak nr 40 18/19  Trond ønsket alle velkommen 
 
Sak nr 41 18/19  Kommentarer fra sist møte 

Det var ingen kommentarer til innkalling eller kommentarer til siste møte. 
 Ingen ting ble skrevet fra sist møte. 
 
Sak nr 42 18/19  Info fra skolen 

Det ser ut som om skolen får spansk tilbake til skolen. Departementet har snudd, 
og skolen får minstetimetall og skolen får godkjenning fra høsten. Det vil gjelde fra 
1. trinn. 
De yngste vil få spansken smettet inn i temabasert undervisning.  

 
Neste skoleår: det blir som presentert tidligere. Stor pågang og det er kun mulig å 
stå på venteliste pr dd.  

 
Klasseinndelinger/ antall elever/ kontaktlærere: 
1./2.trinn:  8 + 8 elever   - Astrid Kensland Letelier 
3./4.trinn: 10 + 9 elever  - Karin Oppedal Harsvik 
5.trinn:  12 elever           - Åge Theodor Ånensen 
6.trinn:  16 elever           - Arild Stuberg 
7.trinn:  16 elever           - Vegard Sand Mathisen 
8.trinn:  14 elever           - Merete Oppsanger 
9.trinn:  25 elever           - Øyvind Rodal og Kirsti Egeland 
10.trinn:  25 elever         - Bente Halvorsen 
vg1:  12 elever               - Kåre Litland 
vg2:  16 elever               - Hanne Line Rasmussen 
vg3:  10 elever               - Truls Aashagen 
 

 



Veldig få har svart på foreldreundersøkelsen. 
 

Signy takket for et godt samarbeid med årets FAU. Alle fikk en fin handlepose 😊 
 
Sak nr 43 18/19 17.mai. 

Erfaring av gjennomføring; Det er laget et eget skriv om dette. 
Det samme gjelder referat fra lotteriet. 
 
Regnskap: 
Neste år må informasjon om tilskudd til klassene gå ut tidligere. Bør tas opp på 
første FAU møte. 
Inneværende år er frist for å søke om tilskudd til klassene fredag den 7.6. 
FAU vedtok at 800 euro skal stå til neste skoleår og ca 3000 kan brukes til tilskudd. 
Ca 18 euro pr elev. Det blir gjort fortløpende tildeling.  

 
Sak nr 44 18/19 Diverse: 

Det kom et spørsmål om noe av overskuddet kunne gis til Caritas. At klassene 
kunne velge å gi et beløp, i stedet for å søke om penger til egne formål. Det ble 
ikke tatt stilling til dette spørsmålet. 
 
 
Guri Janne 

 
 
 
 
 


